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Protokół nr XXXVI.13 

z posiedzenia sesji Rady Powiatu Międzyrzeckiego 

z dnia 28 sierpnia 2013 r. 
 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Lesław Hołownia otworzył obrady sesji o godz. 15
05

 

stwierdzając quorum, na sali obecnych jest 16 radnych (lista obecności w załączeniu). 

Następnie przywitał przybyłych na sesję gości (lista obecności w załączeniu), radnych, 

członków Zarządu, Skarbnika i Sekretarza. Przewodniczący powiedział, że radni otrzymali 

porządek obrad. Zapytał czy do porządku obrad są jakieś uwagi. Uwag nie było. 

 

Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

 

1. Sprawy organizacyjne sesji: 

a) stwierdzenie quorum, 

b) porządek obrad. 

2. Wręczenie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczycielom. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Sprawozdanie za I półrocze z realizacji planu pracy Komisji Rewizyjnej  

w zakresie kontroli. 

5. Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Komendy 

Powiatowej Policji w Międzyrzeczu w roku 2012. 

6. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Międzyrzeczu za 2012 rok. 

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Międzyrzeczu (druk nr 51), 

b) w sprawie ustalenia wskaźnika zadłużenia Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Międzyrzeczu (druk nr 52), 

c) w sprawie przejęcia zobowiązań Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Międzyrzeczu (druk nr 53), 

d) w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości na własność spółce 

kapitałowej, która powstanie w wyniku przekształcenia Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Międzyrzeczu oraz określenia ich 

wartości rynkowej (druk nr 54), 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat (druk nr 55), 

f) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2013 r. (druk nr 56), 
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g) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Międzyrzeckiego na lata 2013 – 2026 (druk nr 57). 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

10. Sprawy organizacyjne Rady Powiatu. 

 

Ad 2. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do drugiego punktu obrad przekazując głos Halinie 

Pilipczuk Naczelnik Wydziału Edukacji, Spraw Społecznych i Promocji. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji poinformowała, że 23 lipca tego roku czterech nauczycieli 

zdawało egzamin na stopień nauczyciela mianowanego. Byli to następujący nauczyciele: 

Sylwia Kubiak i Beata Czyż ze Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego oraz Alicja 

Płuciennik i Marek Klimaszewski z Zespołu Szkół Budowlanych. Nauczyciele zdali egzamin 

pozytywnie. Następnie o przeprowadzenie ślubowania poprosiła Starostę. 

 

Po przeprowadzonym ślubowaniu nauczyciele otrzymali z rąk Starosty Grzegorza 

Gabryelskiego akty nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. 

 

Przewodniczący Rady złożył nauczycielom gratulacje życząc owocnego i bezproblemowego 

roku szkolnego. 

 

Ad 3. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do kolejnego punktu obrad przekazując głos radnym. 

 

Radna Natalia Jasionek zapytała Starostę o wysepki jakie powstały na drodze między 

Rokitnem a Międzyrzeczem. Powiedziała, że są one trochę szkodliwe, jest to rejon rolniczy  

i nie wyobraża sobie jak maszyna rolnicza między tymi wysepkami ma przejechać. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jarosław Szałata powiedział, że chciałby poruszyć sprawę 

afrykańskiego pomoru świń, ponieważ jest wielkie ryzyko, że może dotknąć terenu powiatu. 

Skierował się do Starosty z prośbą o właściwe nagłośnienie tego problemu, gdyż jest to 

bardzo groźna choroba. Dotyczy świń i dzików a może trafić ze wschodu.  

„Mówię o tym ponieważ państwo radni w różnych dziedzinach, różnych sferach działają. 

Myślę, że warto o tej sprawie wiedzieć i warto mieszkańców powiatu o tym przestrzec  

i powiadomić (…) Odbieram sygnały dużych problemów jeżeli chodzi o badanie mięsa świń 

ponieważ ostatnio było kilka przypadków stwierdzenia włośni i u świń i u dzików. Również 

było stwierdzenie takiej włośni nietypowej, której nie można wykryć poprzez badanie 

mikroskopowe, które mimo wszystko jeszcze bardzo często jest stosowane a z tego co wiem 

badanie mięsa metodą wytrawiania jest możliwe tylko raz w tygodniu w środy (…) także 

prosiłbym pana Starostę, żeby zajął się tym tematem i przekazania informacji i umożliwienia 

ludziom, żeby no znacznie częściej tą metodą wytrawiania można było to mięso badać bo to 

jest zdrowie i bezpieczeństwo dużej części naszej populacji no i żeby w jakiś sposób 

zaktywizować panią Powiatową Lekarz Weterynarii, żeby w tych sprawach informacyjnych  

i organizacyjnych z tym problemem, żeby wyszła do mieszkańców powiatu.” 

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie. 
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Więcej interpelacji nie było. Przewodniczący Rady zamknął punkt trzeci. 

 

Ad 4. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad przekazując głos Michałowi 

Kowalewskiemu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał sprawozdanie Komisji za I półrocze  

z realizacji planu pracy Komisji Rewizyjnej w zakresie kontroli (sprawozdanie w załączeniu 

do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

 

Starosta powiedział, że nie zgadza się ze wszystkimi stwierdzeniami Komisji a stosowne 

wyjaśnienia złoży w terminie późniejszym. 

 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem dalszych uwag stwierdził, że Rada przyjęła 

sprawozdanie a Starosta uzupełni wyjaśnienia co do sprawozdania Komisji. W tym miejscu 

Przewodniczący przywitał przybyłego na sesję radnego Bogusława Zaborowskiego. 

 

Ad 5. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do kolejnego punktu obrad przekazując głos 

podinspektorowi Robertowi Koniecznemu Zastępcy Komendanta Komendy Powiatowej 

Policji w Międzyrzeczu. 

 

Zastępca Komendanta przedstawił analizę stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na 

terenie działania Komendy Powiatowej Policji w Międzyrzeczu za rok 2012 (analiza  

w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania co do przedstawionego sprawozdania. Pytań 

nie było. Przewodniczący powiedział, że od paru lat zawsze brakowało mu czegoś  

w sprawozdaniu a mianowicie policja nie chce pochwalić się swoją pracą profilaktyczną 

której jest naprawdę ogrom. Profilaktyka jest odczuwalna ponieważ sam od wielu lat pracuje 

wraz z policją przy imprezie o nazwie Skwierzyńska Policjada. 

 

Ad 6. 

 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad przekazując głos 

Markowi Harkotowi Komendantowi Powiatowemu Państwowej Straży Pożarnej  

w Międzyrzeczu. 

 

Komendant przedstawił sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Międzyrzeczu za 2012 rok (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania co do przedstawionego sprawozdania. Pytań 

nie było. Przewodniczący powiedział, że za bezpieczeństwo w powiecie odpowiada 

Komendant Marek Harkot oraz Państwowa Straż Pożarna a za bezpieczeństwo 

przeciwpożarowe w Skwierzynie odpowiada również Komendant ale z długoletnim stażem 
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pracy Komendant OSP w Skwierzynie Michał Kowalewski. Następnie Przewodniczący 

ogłosił przerwę w obradach o godz.15
50

. 

 

Posiedzenie sesji wznowiono o godz.16
05

. 

 

Ad 7. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do podejmowania uchwał: 

 

a) w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Międzyrzeczu (druk nr 51), 

 

Przewodniczący Rady poinformował o podjętych przez Zarząd Powiatu i Radę Powiatu 

działaniach w sprawie przekształcenia SPZOZ. Na XIX sesji Rady Powiatu Międzyrzeckiego 

w dniu 30 maja 2012 r. Rada dała delegację Zarządowi Powiatu stosunkiem głosów 16 „za” 

przy 1 „wstrzymującym się” w celu podjęcia działań restrukturyzacyjnych i przekształcenia 

szpitala w Międzyrzeczu. Przewodniczący powiedział, że cały czas monitorowany był stan 

finansów szpitala. Co roku sporządzany jest bilans a na tej samej sesji Rada przyjęła właśnie 

również bilans szpitala za rok 2011 jednogłośnie. Bilans szpitala za rok 2012 został przyjęty 

na XXX sesji Rady Powiatu Międzyrzeckiego również jednogłośnie. Przewodniczący 

powiedział, że materia jest trudna i bardzo ważna dla funkcjonowania Powiatu bo jak piszą 

media ogólnopolskie jest najlepszym szpitalem w województwie lubuskim. Centrum 

monitorowania jakości przy współudziale Ministra Zdrowia nadało certyfikat akredytacji, 

szpital spełnił 221 standardów w 15 działach tematycznych. Przewodniczący dodał, że 

projekt uchwały był bardzo precyzyjnie i szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych w dniu wczorajszym. Przed podjęciem uchwały poprosił o prezentację 

dotyczącą przekształcenia szpitala. 

 

Andrzej Skibiński z Audit Consulting Municipal poinformował, że po wczorajszej komisji 

zrobił krótki zarys jeżeli chodzi o źródło finansowania kosztów. Następnie w formie 

multimedialnej zaprezentował jak to wyglądało na przestrzeni ostatnich lat. Wyraźnie jest 

wskazane, że źródłem finansowania kosztów szpitala do tej pory jest NFZ (prezentacja  

w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi co przedstawionego projektu uchwały. 

 

Radny Kazimierz Puchan powiedział, że cały pakiet uchwał jakie ma podjąć Rada  

w sprawie szpitala jest bez wątpienia chyba najważniejszy w całej kadencji. „Dlatego też 

uważamy, że powinien on być podjęty po bardzo wnikliwej pracy, analizie ale i szerokich 

konsultacjach społecznych. My materiały otrzymaliśmy w piątek a więc praktycznie  

w południe, czy popołudniu nawet. Możliwość oceny tych materiałów jest bardzo 

ograniczona. Sam kwestionariusz dostaliśmy dopiero w dniu dzisiejszym. W tej sytuacji, jak 

pan wie prosiliśmy o tygodniową zwłokę z tą sesją. Niestety, koalicja rządząca podjęła inną 

decyzję, szanujemy to, takie jest prawo demokracji ale my jednocześnie niestety nie jesteśmy 

w stanie z czystym sumieniem głosować za tą uchwałą. Nie możemy również z czystym 

sumieniem głosować przeciwko tej uchwale ponieważ nie posiadamy niezbędnej wiedzy.  

W tej sytuacji zmuszeni jesteśmy do wstrzymania się od głosu.” 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze uwagi co przedmiotowej uchwały. 
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Uwag nie było. W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 9 głosami za przy 

7 głosach wstrzymujących (obecnych w głosowaniu 16 radnych) i zarejestrowano pod  

nr XXXVI.216.13. 

 

b) w sprawie ustalenia wskaźnika zadłużenia Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Międzyrzeczu (druk nr 52), 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze uwagi co przedmiotowej uchwały. 

 

Uwag nie było. Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W przeprowadzonym głosowaniu 

jawnym uchwałę przyjęto 9 głosami za, przy 7 głosach wstrzymujących i zarejestrowano pod 

nr XXXVI.217.13. Obecnych w głosowaniu 16 radnych. 

 

c) w sprawie przejęcia zobowiązań Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Międzyrzeczu (druk nr 53), 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze uwagi co przedmiotowej uchwały. 

 

Uwag nie było. Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W przeprowadzonym głosowaniu 

jawnym uchwałę przyjęto 9 głosami za, przy 7 głosach wstrzymujących i zarejestrowano pod 

nr XXXVI.218.13. Obecnych w głosowaniu 16 radnych. 

 

d) w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości na własność 

spółce kapitałowej, która powstanie w wyniku przekształcenia 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Międzyrzeczu 

oraz określenia ich wartości rynkowej (druk nr 54), 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze uwagi co przedmiotowej uchwały. 

 

Uwag nie było. W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 9 głosami za, 

przy 7 głosach wstrzymujących i zarejestrowano pod nr XXXVI.219.13. Obecnych  

w głosowaniu 16 radnych. 

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat (druk nr 55), 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze uwagi co przedmiotowej uchwały. 

 

Uwag nie było. W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto jednogłośnie  

i zarejestrowano pod nr XXXVI.220.13. Obecnych w głosowaniu 16 radnych. 

 

f) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2013 r. (druk nr 56), 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze uwagi co przedmiotowej uchwały. 

 

Uwag nie było. W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 15 głosami za, 

przy 1 głosie wstrzymującym i zarejestrowano pod nr XXXVI.221.13. Obecnych  

w głosowaniu 16 radnych. 

 

 



str. 6 
 

g) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Międzyrzeckiego na lata 2013 – 2026 (druk nr 57). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze uwagi co przedmiotowej uchwały. 

 

Uwag nie było. Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W przeprowadzonym głosowaniu 

jawnym uchwałę przyjęto 9 głosami za, przy 7 głosach wstrzymujących i zarejestrowano pod 

nr XXXVI.222.13. Obecnych w głosowaniu 16 radnych. 

 

Ad 8. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad przekazując głos Staroście. 

 

Starosta powiedział, że jeśli chodzi o zapytanie radnej Natalii Jasionek odnośnie wysepek na 

drodze jest to program realizowany w wielu miejscowościach powiatu. Jest to polsko-

szwajcarski program zwiększania bezpieczeństwa w ruchu drogowym akceptowany  

w porozumieniu z Komendą Główną Policji. Powiedział, że to co ustawiono na drogach ma 

skutecznie spowalniać ruch przy dojeździe do miejscowości. Dodał, że z tego co wie to 

maszyny rolnicze nie będą miały problemu ponieważ będą mogły przejeżdżać te wysepki 

między kołami. Starosta powiedział, że na dziś tyle może powiedzieć ponieważ te projekty 

były wykonywane przez fachowców a opiniowała to policja. 

 

W sprawie zgłoszonej przez Wiceprzewodniczącego Rady powiedział, że między innymi 

było to tematem posiedzenia Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego w ubiegłym 

tygodniu na którym Powiatowy Lekarz Weterynarii szczegółowo to omówiła. Być może  

informacja powinna trafić do szerszego gremium. Powiedział, że z tego co wie sytuacja jest 

monitorowana a chorobę tą stwierdzono na terenie Rosji i Białorusi. Na dzień dzisiejszy  

choroba jeszcze do Polski nie dotarła ale sygnał jest słuszny. Starosta powiedział, że jeśli 

chodzi o badanie metodą wytrawiania zwróci się do doktor Matysek o pisemne 

ustosunkowanie się. 

 

Agnieszka Kostera z Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Międzyrzeczu 

poinformowała, że jeżeli chodzi o afrykański pomór świń otrzymano takie powiadomienie 

wiosną od głównego lekarza weterynarii i zgodnie z jego prośbą wystosowano pisma do 

gmin, starostw, nadleśnictw, kół łowieckich oraz do wszystkich rolników, którzy utrzymują 

świnie w powiecie a także do wszystkich dużych gospodarstw. Te same pisma powielono dwa 

miesiące temu. Powiedziała, że 30 lipca osobiście z panią doktor organizowała szkolenie dla 

myśliwych oraz urzędowych lekarzy weterynarii i lekarzy wolnej praktyki a także wszystkich 

pracowników inspektoratu weterynarii. Jeżeli chodzi o wytrawianie to w stacji inspektoratu 

wyznaczone są dwa dni – środa i czwartek. Wówczas lekarze urzędowi wyznaczeni do tego 

zadania badają mięso metodą wytrawiania. Powiedziała, że nie jest to w tej chwili metoda 

wymagana i dla potrzeb własnych mięso może być badane pod szkiełkiem przez lekarzy  

w terenie. Ze względu na problem z dojazdem i że lekarze mają dużo pracy w terenie, w tej 

chwili są to tylko dwa dni, natomiast jeżeli wejdzie prawny obowiązek, że mięso na potrzeby 

własne ma być badane metodą wytrawiania wtedy pani doktor zorganizuje większy zakres 

badania w tygodniu.  

Jeżeli chodzi o wystąpienie włośnia i zjedzenia mięsa z włośniem to powiedziała, że z tego co 

wie od 1992 r. nie było takiego przypadku na terenie powiatu i żadnych takich informacji nie 

ma, żeby do jakiegoś takiego zakażenia doszło. 
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Przewodniczący Rady zapytał czy w tym punkcie są jeszcze jakieś zapytania lub uwagi. 

Uwag nie było.  

 

Ad 9. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad przekazując głos Staroście. 

 

Starosta poinformował, że odbyło się krótkie posiedzenie Zarządu przed sesją na którym 

zajmowano się sprawami z zakresu PCPR. Procedowano również nad przekształceniem 

szpitala w spółkę.  

Zajmowano się również sprawami budżetowymi. Zarząd przyjął również informację  

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Międzyrzeckiego za I półrocze 2013 r. 

Rozpatrzono kilka spraw z zakresu działalności ZDP. Zapoznano się z bieżącą informacją na 

temat realizacji planu kontroli.  

 

Informacje o uchwale budżetowej podjętej przez Zarząd Powiatu w okresie międzysesyjnym 

przedstawił Skarbnik.  

 

Przewodniczący Rady podziękował Staroście oraz Skarbnikowi za przedstawione 

informacje. Zapytał czy do złożonych sprawozdań są jakieś uwagi. 

 

Ad 10. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że w materiałach sesyjnych radni otrzymali protokół 

Komisji Rewizyjnej z badania zasadności skargi pana M.W. na działanie Powiatowego 

Urzędu Pracy w Międzyrzeczu. W tej sprawie Rada podejmie stosowną uchwałę.  

W materiałach sesyjnych radni otrzymali pismo pani S.K. – wniosek o lepsze zaspokojenie 

potrzeb ludności. Przewodniczący Rady zaproponował, żeby tą sprawę przekazać do 

rozpatrzenia Staroście. Radni uwag nie wnieśli, sprawę przekazano Staroście. 

Wpłynęło również pismo od Dyrektor PCPR w sprawie anonimowej skargi na Dyrektor DPS 

w Jasieńcu. Przewodniczący zapytał czy w sprawie tego pisma są jakieś uwagi. Uwag nie 

było.  

Radni otrzymali także komplet dokumentów na wniosek radnego Zbigniewa Smejlisa  

z zewnętrznych kontroli przeprowadzonych w Powiatowym Urzędzie Pracy w Międzyrzeczu. 

Przekazano radnym skargę kasacyjną do NSA a także prawomocne orzeczenie WSA. 

Przewodniczący poinformował, że w uzgodnieniu ze Starostą kolejna sesją odbędzie się  

w przedostatnią środę miesiąca września o godz.13
00

. Zapytał czy w tym punkcie są jakieś 

uwagi. 

 

Radna Natalia Jasionek zapytała czy na dzisiejszą sesję były zaproszone związki 

zawodowe. 

 

Starosta odpowiedział, że nikt takiej potrzeby nie zgłaszał. Ze związkami podpisane jest 

porozumienie. 

 

Radna Halina Banaszkiewicz powiedziała, że przed sesją radni otrzymali kwestionariusz 

dotyczący przekształcenia szpitala o którym była mowa na wczorajszym wspólnym 

posiedzeniu komisji. Zapytała dlaczego nie otrzymano go wczoraj bo data wpływu do 

Starostwa to 27, czyli wczoraj już w Starostwie te materiały były. Dlaczego nie zostały 

dostarczone wczoraj na komisji tylko dzisiaj przed sesją. Być może Zarząd zdążył nad tym  
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pracować ale radni nie. Powiedziała, że to jest kolejny raz, kiedy radnych totalnie 

zlekceważono i nie było czasu, żeby się z tymi materiałami zapoznać. 

 

Starosta powiedział, że to nie wpłynęło wczoraj tylko dzisiaj radno. Zapytał Dyrektora 

SPZOZ czy tak było. 

 

Radna Halina Banaszkiewicz powiedziała, że pieczątka jest z datą 27. 

 

Starota zapewnił, że w tej wersji ten arkusz również otrzymał dzisiaj w materiałach 

sesyjnych. Zapytał Dyrektora SPZOZ kiedy to zostało dostarczone. 

 

Dyrektor SPZOZ powiedział, że arkusz przekształceniowy musi być sporządzony na dzień, 

czyli został sporządzony w dniu wczorajszym i został dostarczony w dniu wczorajszym  

w  godzinach prawie po zamknięciu sekretariatu Starostwa. Powiedział, że był już  

w Starostwie, kiedy księgowa kończyła prace i dowiozła to późnym popołudniem wczoraj do 

Starostwa. 

 

Radna Halina Banaszkiewicz powiedziała, że komisja też była późnym popołudniem. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że zaproszenia dla związków nie było ponieważ nie było 

takiej rozmowy ale niemniej sesje otwarte są dla wszystkich mieszkańców powiatu. 

 

Dyrektor SPZOZ powiedział, że związki zawodowe miesiąc temu z dyrekcją jak również  

z Zarządem Województwa w osobie Starosty i Zastępcy podpisały pakiet socjalny. Rozmowa 

ze związkami się odbyła i związki zawodowe nie zgłaszały żadnych sprzeciwów ani uwag co 

do przekształcenia. Powiedział, że w dniu wczorajszym z Przewodniczącą Związków również 

rozmawiał czy zechciałaby przyjść na komisję ale takiej woli nie wyrażała w związku z tym 

ani ze strony związków zawodowych ani szpitala nie było presji, żeby związki zawodowe na 

dzisiejszych obradach były. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze pytania w sprawach organizacyjnych. 

 

Radny Kazimierz Puchan powiedział, że już po pobieżnym przeczytaniu skargi kasacyjnej 

można stwierdzić, że są tam sformułowania nieprawdziwe, pomówienia i będzie do tego 

odniesienie na piśmie we właściwy sposób. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy jeszcze są jakieś uwagi.  

 

Radna Natalia Jasionek zapytała kiedy zostanie uzupełniony skład Rady. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że niezwłocznie po poprzedniej sesji zostało wysłane 

pismo do Komisarza Wyborczego z informacją o wskazanie dwóch radnych. Obecnie 

oczekuje się na odpowiedź, taka jest procedura. Zapytał czy jeszcze są jakieś uwagi. Więcej 

uwag nie było. Przewodniczący podziękował radnym i gościom zamykając sesję Rady  

o godz.16
40

.  

 

Protokołował      Przewodniczący Rady Powiatu 

 

         Lesław Hołownia 

 


